
DAGSORDEN TIL: Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 12.10.2021 kl. 17-20 
Til stede: Lone Birgitte, Mille, Anders, Pia, Anne, Anette, Vivian, Tina, Lotte, Christina og Gitte  
Afbud: Morten, Michael, Viola 

 

Punkt Dagsordens punkt Proces Dagsorden tekst Tid 

Min 

Ansvarlig Beslutning, ansvarlig og deadlines 

1 Orientering om 

håndtering af 

elevs dødsfald 

Orientering Ledelsen orienterede 

bestyrelsen om forløb 

og håndtering af elevs 

dødsfald. 

45 Ledelsen •  

2 Skoleboden Orientering og 

beslutning 

Udvalget for 

skoleboden 

præsenterer forslag til 

opstart og fornyelse. 

Skolebestyrelsen 

drøfter forslaget med 

henblik på 

godkendelse. 

  

Vi gennemgår skolens 

princip for Mad og 

måltider og laver evt. 

justeringer. 

30 Lotte • Lotte orienterede om situationen vedr. genåbning af 

boden og udfordringer ift. hertil.  

• Ej stemning for, at man bestiller mad forlods.  

• Vigtigt, vi har et sundt alternativ til at købe mad og 

lignende hos købmanden og McDonalds. 

• Kvaliteten af den mad, der serveres i boden, kommer 

til at afhænge af, om eleverne vælger skoleboden til 

eller fra.  

• Indskolingen ønsker, at deres elever ikke får lov til at 

gå i boden, da det giver en larm og uro i klassen, 

eleverne ikke profiterer af. Da 3. årgang er flyttet i 

hovedbygningen, kunne det give mening, at de også får 

lov til at komme i boden.  

• Det kunne være fint at starte op med, at boden har åben 

i én pause (12-pausen) eller 2-3 dage om ugen.  

• Udvalget af mad kan starte ud i det små.  

• Inden boden åbner, vil vi gerne arbejde med at skabe et 

miljø i spisesalen, så det er hyggeligt for eleverne at 

være der, og de vil prioritere at gå derned.  

• Boden og spisesalen skal være et godt sted at holde 

pause for eleverne.  

• Evt. investere tid i, at der står en voksen ved salatbaren 

og hjælper eleverne med, hvordan det er vi opfører os.  

• Vi afventer, at en ny rengøringsassistent, der – 

forhåbentlig – har erfaring med at være i boden, bliver 

ansat.  

• Punktet arbejdes videre med blandt personalet, i 

elevrådet og i ledelsen. 

3 Høringssvar til Orientering og Skoleudvalget har den 15 Lotte/Tina Se bilag 



ændring af 

skoledistrikt  

drøftelse. 

 

Skolebestyrelsen 

nedsætter et 

udvalg, der står 

for udkast til 

høringssvaret. 

14. september 2021 

besluttet at ændre 

skoledistrikterne i 

Stigsborg-området. 

Ændringen berører 

skoledistriktsgrænsen 

mellem Skansevejens 

Skole og Nr. Uttrup 

Skole.  

I forbindelse med 

beslutninger om 

skoledistriktsændringer 

skal der indhentes 

udtalelse fra 

skolebestyrelserne ved 

de berørte skoler. 

 

• Det kan undre, at der i bilaget tages udgangspunkt i at 

lave et nyt skoledistrikt for at prioritere et nyt børne-

/ungeunivers i stedet for at prioritere at finde en 

balance mellem områdets skoler.  

• Det undrer, at der ikke tages udgangspunkt i tre skoler 

i stedet for to samt manglende busforbindelser mellem 

Vangen og Nr. Uttrup Skole.  

• Man får sendt et signal om, at der er en del af 

lokalområdet, der ikke prioriteres.  

• Det ville være ønskeligt, at man forsøgte at skabe en 

balance mellem skolerne og dermed skabe mere lige 

vilkår.  

 

• Der bliver lavet et udkast til et høringssvar, som sendes 

til resten af bestyrelsen.  

4 Budget Orientering og 

godkendelse 

 30 Tina Udsættes til næste møde 

5 Sikker skolevej – 

herunder 

aflevering og 

afhentning 

Orientering Nr. Uttrup Skole er en 

af 2 skoler i 

kommunen, der 

indeværende skoleår i 

samarbejde med By og 

lanskabsforvaltningen 

vil gennemføre en 

proces med henblik på 

at skabe en mere sikker 

skolevej til og fra 

skolen. 

 

Udvalget har haft et 

indledende besøg og 

PPT med formål og 

tidsplan gennemgås for 

bestyrelsen. 

30 Lotte • Punktet kan muligvis flettes sammen med punktet 

vedr. ændring af skoledistrikterne.  

• Fokus på: Fysiske tiltag, adfærdstiltag og 

kommunikation omkring de nye tiltag.  

• Evt. få lavet en ”Kiss-and-goodbye”-løsning eller 

fælde nogle af træerne omkring indkørslen til skolen.  

• Forældrene bliver inddraget gennem spørgeskema, der 

bliver udsendt på AULA i morgen, onsdag d. 13.10.21. 

• Elevrådet er i gang med at samle information rundt i 

klasserne.  

• Der har været droner over skolen i mandag d. 11.10.21 

for at foretage trafiktælling omkring skolens område.  

• Man kan forsøge at vise eleverne og deres forældre, 

hvilke veje, der er at gå i skole.  

• Elevrådet er meget optaget af deres skolevej.  

• Tina og Christina orienterede om den 

Tryghedsvandring, der var i uge 40 der blev rejst ønske 

om nogle konkrete og rimelige tiltag (hvide streger på 

vej / sti, gadelamper, rengøring af stierne, når de er 

vokset til, behov for at se på aflevering og 

afhentningssituationer på skolens område, og hvor 



meget kaos, det skaber, manglende hvide striber på 

Studievej. Der var ti stop på ruten i nærområdet 

omkring skolen.) Alle, der deltog, stod sammen i 

fællesskab uanset, hvilken ”kasket” man havde på 

denne aften.  

 

6 Klassekasse og 

skolerejser 

Genbesøg af 

principper og 

evt. justering 

Vi genbesøger 

principperne (se bilag) 

og drøfter evt. forslag 

til justering 

30 Anders Udsættes til næste møde 

7 Rammer for 

mobiltelefoner, it 

og devices i 

indskoling/DUS  

21/22 

Drøftelse på 

baggrund af 

henvendelse fra 

forældre 

Forælderen er utilfreds 

med at børnene ikke 

må have deres mobil i 

dus-tiden 

15 Tina • Den pågældende forældre har både været inviteret til 

møde med skole- og viceskoleleder samt inviteret med 

til indeværende møde.  

• Vi henviser til skolens rammer for mobiltelefon, it og 

devices. 

• Det kan give mening, at skolens rammer for brugen af 

mobiltelefoner gennemgås fra 0. klasse.  

• Forældrene skal på forhånd have aftalt legeaftale, 

hvilket skal meddeles på AULA af de respektive 

forældre. Står det kun hos den ene forældre, tager 

personalet i DUS’en kontakt til den anden forældre for 

at høre, om det er korrekt, at der er en legeaftale. 

• I næste nyhedsbrev fra DUS meldes det ud, at punktet 

har været på skolebestyrelsesmøde, og rammerne for 

brugen af mobiltelefonen sendes med og uddybes. 

• Når man er i et socialt samspil, er det vigtigt, at man 

ikke sidder med sin mobiltelefon, men indgår i 

fællesskabet.  

• Vigtigt at sende et signal om, at mobiler i DUS-regi 

kan være med til at skabe splid mellem de elever der 

har / ikke har en mobiltelefon.  

• Evt. kan et medlem fra skolebestyrelsen tage kontakt 

til forælderen, der har rejst spørgsmålet.  

8 Evt.   5  • Mødet blev indledt med en orientering af skolens 

håndtering i forbindelse med kritisk hændelse. 

Kriseteamet tages med i planlægningen af, hvordan 

sidste skoledag og dimissionen kan afholdes, hvor 

ALLE elever tænkes med.  

 

• Forældre, der gerne vil have, at vi taler om PFF på ét af 



de kommende bestyrelsesmøder. Opfordring til at vi i 

bestyrelsen taler om, hvilke fag, der bliver oprettet. I år 

er der billedkunst og håndværk / design. Der er elever 

på årgangen, der på ingen måde har interesse i, eller 

finmotorisk er klædt på til at kunne indgå i dette fag. Et 

fag som madkundskab oprettes på flere af de 

omkringliggende skoler.  

• For at kunne vælge musik, kræver det at eleverne har 

et indgående kendskab faget på forhånd.  

• Det var ikke muligt at udbyde madkundskab i år, da 

den lærer, der skulle varetage det, er på barsel. Da det 

er et eksamensfag kræver det, at læreren har 

kompetencerne til at kunne undervise i det.  

• Madkundskab har vi tidligere kunnet udbyde.  

• Håndværk / design er obligatorisk at udbyde.  

• Faget er rettet mod de elever, der er praktisk stærke.  

• Man er altid pålagt af at skulle differentiere i sin 

undervisning.  

 

• Vivian har en kontakt til ”Grønne karriererveje”, der 

kan hjælpe eleverne med at skabe grønne oaser på 

skolens område.  

 

• Portrætfotos fra dette år skolefoto kan kun bestilles i 

A4 eller A5, hvilket ikke passer til de ”almindelige” 

rammer. Firmaet, der har taget billederne, sælger 

rammer, der passer til billederne.  

• En anden forældre modtog billeder, der fysisk ikke 

stemte overens med den elektroniske udgave.  

• Der var ikke så mange pakkestørrelser at vælge 

imellem.  

• Det var rart for skolen, at vi ikke stod for at distribuere 

sedlerne. 

• Lotte tager kontakt til firmaet ift. tilbagemeldingerne.  

 

• Der er tidligere blevet talt om, at det kunne være rart at 

blive vist rundt i skolen, da alle ikke nødvendigvis har 

været dér. Også for at se den nye skolegård.  

 

• Anne og Lotte har tidligere været på 



Skoleforvaltningen til oplæg om ”Hvad har vi lært af 

corona?”Ligeledes blev budgettet gennemgået. Der 

blev rejst forslag om, at Forvaltningen laver 

orienteringsvideoer, som sendes ud til 

skolebestyrelserne i stedet for ledelsen står med det 

alene.  

9 Punkter til næste 

gang d. 7.12.21 

  5  Julefrokost 

Se skolegården. 

Klassekasse og skolerejser 

Budget 

PFF-fag 

 

Bilag: 

Høringsbrev til ændring af skoledistrikter 

Skoleudvalgets beslutning om ændring af skoledistrikter 

Princip for klassekasser 20/21 

Princip for skolerejser 20/21 

Rammer for mobiltelefoner, it og devices i indskoling/DUS  21/22 


